
Zápisnica 

z prijatia uznesení rady Fondu na podporu vzdelávania spôsobom per-rollam zo dňa 

7. 12. 2018 

 

 

Hlasovania spôsobom per-rollam sa zúčastnili: 

 

PhDr. Mária Barteková, Doc. Ing. Miroslav Habán, PhD., Mgr. Matej Martovič, Mgr. Viera 

Kyselicová 

 

Návrh uznesenia s príslušným materiálom bol členom rady distribuovaný elektronickou 

poštou. Hlasovanie o predloženom návrhu uznesenia sa uskutočnilo prostredníctvom 

elektronickej pošty. 

 

 

Materiál a uznesenia určené na rozhodovanie per-rollam: 

 

Žiadosť o pôžičku pre študentov v akademickom roku 2018/2019 Bc. Dominiky Menšíkovej 

 

K materiálu č. 1   

 

K predloženému materiálu členovia rady fondu nevzniesli žiadne pripomienky. 

 

Členovia rady fondu schválili spôsobom per-rollam dňa 7. 12. 2018 žiadosť o pôžičku pre 

študentov predloženú Fondu na podporu vzdelávania do 31. októbra 2018 vo výške 2 500 eur. 

 

Uznesenie RF č. 1/07122018: 

 

Rada fondu schvaľuje žiadosť o pôžičku pre študentov predloženú Fondu na podporu 

vzdelávania do 31. októbra 2018 vo výške 2 500 eur. 

 

Rada fondu ukladá riaditeľovi Fondu na podporu vzdelávania zverejniť schválenú žiadosť 

o pôžičku v zozname schválených žiadostí o pôžičku pre študentov na webovom sídle Fondu 

na podporu vzdelávania 

T: bezodkladne 

 

Rada fondu ukladá riaditeľovi Fondu na podporu vzdelávania zaslať žiadateľke návrh zmluvy 

o pôžičke pre študentov. 

T: bezodkladne 

 

Rada fondu ukladá riaditeľovi Fondu na podporu vzdelávania vyplatiť pôžičku podľa 

uzavretej zmluvy o pôžičke pre študentov z Fondu na podporu vzdelávania 

T: do 14 pracovných dní od 

nadobudnutia účinnosti zmluvy 

o pôžičke 

 

Rada fondu ukladá riaditeľovi Fondu na podporu vzdelávania kontrolovať dodržiavanie 

zmluvných požiadaviek počas splácania pôžičky pre študentov z Fondu na podporu 

vzdelávania 

T: priebežne 

 



 

Hlasovanie RF:  

Za návrh uznesenia: 4 

Proti návrhu uznesenia: 0 

Zdržal sa hlasovania: 0 

 

Príloha: e-maily so súhlasným stanoviskom členov rady fondu 

 

Zapísala: Ing. Adriana Orthová 

 

 

 

 

Overil: PhDr. Mária Barteková, predsedníčka rady fondu   


